
RP.0057.08.2021 

 

Sprawozdanie z pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym 

od dnia 24 listopada 2021 r. do dnia 29 grudnia 2021 r. 

 

24.11.2021 r. 

− ogłosiłam postępowanie na realizację zadania pn. „Odbiór i transport odpadów 

komunalnych z nieruchomości zlokalizowanych na terenie miasta i gminy Młynary” z 

terminem składania ofert do dnia 01 grudnia 2021 roku. W wyznaczonym terminie 

wpłynęły dwie oferty złożona przez Przedsiębiorstwo Produkcyjno-Handlowo-

Usługowe „Copernicus” Sp. z o.o. z Fromborka, która zawierała cenę 565 671,64 zł 

brutto oraz przez Koma Olsztyn, która zawierała cenę 757 796,00 zł brutto. Komisja 

przetargowa dokonała ich oceny i w dniu 23 grudnia 2021 roku zatwierdziłam wybór 

oferty złożonej przez Przedsiębiorstwo Produkcyjno – Handlowo - Usługowe 

„Copernicus” Sp. z o.o. z Fromborka, w związku z tym ceny dla odbiorców 

indywidualnych nie zostaną podniesione i zostają na dotychczasowym poziomie czyli 

24,00 za 1 mieszkańca i 23,00 w przypadku posiadania kompostownika, natomiast w 

przypadku nieruchomości, na której nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne stawki te wynoszą: 17,25 zł za jednorazowy odbiór pojemnika o pojemności 

120 l, 34,50 zł za pojemnik 240 l, 158,00 zł za pojemnik 1100 l. 

 

− podpisałam z Ministerstwem Sprawiedliwości umowę dofinansowania do zakupu 

lekkiego samochodu pożarniczego typu pick-up dla OSP Młynary. Dofinansowanie w 

ramach funduszu sprawiedliwości wyniosło 100 000,00 zł. 30 listopada br. wysłano do 

3 potencjalnych dostawców zapytanie ofertowe na dostawę ww. samochodu 

pożarniczego, z terminem składania ofert do dnia 8 grudnia 2021 r. 13.12.2021 r. 

dokonano otwarcia 2 ofert złożonych w zapytaniu ofertowym. Oferta wykonawcy: 

RAFCO Rafał Zduniak, została odrzucona ze względu na zaoferowanie pojazdu o 

roczniku produkcji niezgodnym z warunkami określonymi w zapytaniu. Jako dostawcę 

wybrano: IPS STRAŻAK SAM s.c. z siedzibą w Ciechanowie, który spełnił warunki 

określone w zapytaniu i zaoferował kwotę w wysokości 110 600,00 zł, która mieści się 

w kwocie środków zabezpieczonych na ten cel w budżecie Miasta i Gminy Młynary.15 

grudnia br. podpisałam umowę z IPS STRAŻAK SAM s.c. z Ciechanowa na dostawę 

samochodu pożarniczego dla OSP Młynary.  

 

25.11.2021 r. 

− odbyło się przekazanie sprzętu AGD dla Koła Gospodyń Wiejskich z Nowego 

Monasterzyska. Sprzęt o wartości 5 000,00 zł został zakupiony przez Gminę Młynary 

przy udziale dotacji uzyskanej w ramach konkursu „Granty Marszałka dla Kół 

Gospodyń Wiejskich”.  

26.11.2021 r. 



− złożono wniosek rozliczający drugą zaliczkę dofinansowania w wysokości 

1 937 250,00 zł, dla zadania pn. Budowa zbiorników retencyjnych ścieków surowych 

i oczyszczonych wraz z modernizacją reaktorów TBR-TOG oraz infrastruktury 

towarzyszącej.  

 

29.11.2021 r.  

− spotkałam się z Panią Dyrektor - Dominiką Zabiełło w sprawie działalności Ośrodka 

Kultury, 

01.12.2021 r. 

− został zawarty aneks do umowy na opracowanie projektu zmiany Studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego miasta i gminy Młynary 

z wydłużeniem terminu realizacji do 31.03.2022 r.  

 

− zorganizowałam w cyklicznej naradzie roboczej mającej na celu omówienie postępu 

robót oraz problemów wykonawczych zadania pn. „Przebudowa i rozbudowa Dróg 

Gminnych: Sapy – Warszewo i Borzynowo – Warszewo- Zastawno, (rozbudowa 

odcinka Sąpy – Warszewo)”.  

 

− podpisałam umowę z Zakładem Utylizacji Odpadów z Elbląga na realizacje zadania pn. 

„Zagospodarowanie odpadów komunalnych z nieruchomości zlokalizowanych na 

terenie miasta i gminy Młynary”. Umowa została zawarta na okres 12 miesięcy, wartość 

umowy to kwota 499 489,20 zł brutto. 

03.12.2021 r.  

− zwołałam naradę z dyrektorami i kierownikami jednostek organizacyjnych w celu 

omówienia spraw bieżących,  

 

− odbyła się rada budowy zadania pn. „Budowa zbiorników retencyjnych ścieków 

surowych i oczyszczonych wraz z modernizacją reaktorów TBR-TOG oraz 

infrastruktury towarzyszącej (2020-2021)”, dotycząca opóźnień w betonowaniu 

wynikających ze zmian pogodowych. W spotkaniu uczestniczyli autor projektu, 

Inżynier Kontraktu, przedstawiciel Podwykonawcy reprezentujący Generalnego 

Wykonawcę oraz Pani Kierownik ZWiK. 

05.12.2021 r. 

− wzięłam udział w spotkaniu w sprawie podsumowania sezonu piłkarskiego Klubu 

Sportowego „Syrena” 

06.12.2021 r. 

−  odbyło się spotkanie on-line „ZETO” i „INTERUM” w sprawie ustalenia rozwiązań 

wdrożenia projektu e-usług w Gminie Młynary, 

 



− zwróciłam się do Centrum Projektów Polska Cyfrowa z wnioskiem o wydłużenie 

terminu na złożenie uzupełnienia wniosku Gminy Młynary w ramach programu Granty 

PPGR (zakup komputerów dla dzieci z rodzin byłych pracowników PGR).  W dniu 13 

grudnia ww. instytucja przedłużyła termin uzupełnienia wniosku z 16 grudnia 2021 r. 

do dnia 16 stycznia 2022.  Obecnie trwa weryfikacja złożonych wniosków pod kątem 

zgodności z warunkami określonymi w programie. 

− złożono do Urzędu Wojewódzkiego VI wniosek o wypłatę zaliczki w wysokości  

4 000,00 zł, stanowiącej dofinansowanie do utrzymania bieżącego Klubu Senior + w 

Młynarach. Suma wszystkich zaliczek w 2021 roku wyniosła 28 000,00 zł. 

07.12.2021 r. 

− spotkałam się przedstawicielem firmy Strabag, wykonawcą przebudowy drogi 505 w 

m. Sąpy, w celu omówienia prac związanych z odwodnieniem drogi i robót 

dodatkowych, 

 

− odbyło się spotkanie z P. Barbarą Marciniak brokerem ubezpieczeniowym. Na 

spotkaniu zostały omówione oferty dotyczące ubezpieczenia majątku gminy oraz floty 

komunikacyjnej. Zostały wybrane najkorzystniejsze oferty. 

08.12.2021 r. 

− wzięłam udział w posiedzeniu komisji Budżetu Rozwoju Gospodarczego Oświaty i 

Kultury, Komisji Rewizyjnej oraz Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie zaopiniowania 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na kolejne lata oraz budżetu na 2022 r. 

09.12.2021 r. 

− wzięłam udział w cyklicznej naradzie budowy, która miała na celu omówienie postępu 

realizowanych robót, aktualizacji i dostosowania harmonogramu do obowiązujących 

terminów w związku z aneksowaniem terminu zakończenia umowy zadania pn. 

„Budowa zbiorników retencyjnych ścieków surowych i oczyszczonych wraz z 

modernizacją reaktorów TBR-TOG oraz infrastruktury towarzyszącej (2020-2021),  

10.12.2021 r. 

− odbyła się Gala „Godni Naśladowania” podczas Warmińsko-Mazurskiego Forum 

Organizacji Pozarządowych w Olsztynie, na której Pani Maria Kamecka Sołtys 

Sołectwa Karszewo została wyróżniona za działania podejmowanie na rzecz 

społeczności lokalnej w kategorii „Pozarządowiec Godny Naśladowania”.  

13.12.2021 r.  

− unieważniłam trzecie postępowanie na realizacje zadania pn. „Odrodzenie kulturowego 

krajobrazu małych miast Laduszkin (Rosja) i Młynary (Polska) w interesie 

skoordynowanego rozwoju lokalnego”, z terminem składania ofert do dnia 11 stycznia 

2022 roku. Przyczyną unieważnienia było odrzucenie jedynej oferty złożonej przez 

Modernkam Kamil Zdziech z Elbląga. 



14.12.2021 r.   

− zostały zawarte 2 akty notarialne sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 2 położonego w 

Młynarach przy ul. Kościuszki 3 za kwotę 11 250,00 zł oraz lokalu mieszkalnego nr 2 

położonego w budynku nr 13 w miejscowości Stare Monasterzysko za kwotę 10 770,00 

zł. 

 

− rozstrzygnięty został nabór na stanowisko ds. zarządzania kryzysowego i gospodarki 

komunalnej. W wyniku procedury do zatrudnienia na to stanowisko została wybrana 

Pani Liliana Paradowska. 

15.12.2021 r.  

− uczestniczyłam w rozpoczęciu odbioru końcowego wykonanych robót zadania pn. 

„Przebudowa i rozbudowa Dróg Gminnych: Sapy – Warszewo i Borzynowo – 

Warszewo- Zastawno, (rozbudowa odcinka Sąpy – Warszewo), 

 

− do Wojewody Warmińsko - Mazurskiego został złożony wniosek o objęcie dopłatą w 

2022 roku realizacji zadań własnych organizatora w zakresie Przewozów 

Autobusowych o Charakterze Użyteczności Publicznej. (chodzi o dowożenie dzieci do 

szkół podstawowych w Błudowie i Młynarach i przedszkola oraz transport 

mieszkańców po terenie Gminy Młynary. 20.12.2021 r. otrzymałam odpowiedź, że 

złożony wniosek został rozpatrzony pozytywnie – otrzymaliśmy 3 zł dopłaty do ceny 

usługi, która wynosić będzie w 2022 roku 6,70 zł za wozokilometr. 

16.12.2021 r.  

− podpisałam umowę z Bankiem Spółdzielczym w Malborku „Na udzielenie i obsługę 

kredytu długoterminowego w kwocie 1 650 000,00 zł na pokrycie deficytu budżetu w 

2021 r. oraz spłatę zobowiązań z tytułu wcześniej zaciągniętych kredytów”. Koszt 

obsługi kredytu wyniesie 331 141,06 zł brutto. 

 

− wręczyłam medale uczniom Szkoły Podstawowej w Błudowie za osiągnięcia sportowe. 

17.12.2021 r.  

− wzięłam udział w „Jasełkach” w Szkole Podstawowej w Młynarach i w Szkole 

Podstawowej w Błudowie, 

 18.12.2021 r. 

− odbyła się wigilia na Rynku dla mieszkańców gminy Młynary, 

 

− wzięłam udział w koncercie świątecznym zorganizowanym przez Ośrodek Kultury w 

Młynarach. 

 

− uczestniczyłam w wigilii w OSP Młynary, 



20.12.2021 r. 

− ogłosiłam czwarte postępowanie na realizację zadania pn. „Odrodzenie kulturowego 

krajobrazu małych miasta Laduszkin (Rosja) i Młynary (Polska) w interesie 

skoordynowanego rozwoju lokalnego”, z terminem składania ofert do dnia 11 stycznia 

2022 roku.  

21.12.2021 r.  

− odbyło się spotkanie wigilijne z dyrektorami i kierownikami jednostek 

organizacyjnych, 

22.12.2021 r. 

− został zawarty akt notarialny sprzedaży działki budowlanej nr 191/14 o pow. 15 arów 

położoną w Młynarach przy ul. Ogrodowej, za kwotę 87 330,00 zł. 

 

− wysłano wniosek o dofinansowanie w ramach programu Cyfrowa Gmina. W ramach 

złożonego projektu zaplanowano zakup sprzętu komputerowego oraz oprogramowania 

i usług szkoleniowych, podnoszących poziom cyberbezpieczeństwa w Urzędzie Miasta 

i Gminy w Młynarach. Całkowitą wartość projektu planuje się w kwocie 132 330,00 zł. 

100% tej kwoty stanowi dofinansowanie. Wysokość przyznanego dofinansowania 

uzależniona byłą od wielkości Gminy i dochodu w przeliczeniu na 1 mieszkańca.  

23.12.2021 r.  

− uczestniczyłam w końcowym odbiorze wykonanych robót zadania pn. „Przebudowa i 

rozbudowa Dróg Gminnych: Sapy – Warszewo i Borzynowo – Warszewo- Zastawno, 

(rozbudowa odcinka Sąpy – Warszewo)  

29.12.2021 r.   

− wzięłam udział w posiedzeniu Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Oświaty i 

Kultury. 

 

 

 

   

   

   

 


